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“Sınırlarımız çnde ve dışında mllî
güvenlğmze tehdt oluşturan tüm

yapılarla mücadelemz sürdüreceğz”

Cumhurbaşkanı ve AK Part Genel Başkanı Recep Tayyp Erdoğan, Basketbol Gelşm Merkez’nde
düzenlenen AK Part İstanbul 8. Olağan İl Kongres’ne katılarak br konuşma yaptı.

Kuruluşundan bugüne AK Parti çatısı altında yol yürüyen partilileri de selamlayan Cumhurbaşkanı Erdoğan, kongrenin
partisine, ülkeye, millete ve İstanbul'a hayırlı olmasını temenni etti.

İstanbul teşkilatında bugüne kadar görev yapanlara şükranlarını sunan Cumhurbaşkanı Erdoğan, kongre vesilesiyle
İstanbul teşkilatında bayrak değişimi yaşandığını söyledi.

Dört yıldır AK Parti İstanbul İl Başkanlığı görevini yürüten Osman Nuri Kabaktepe'ye teşekkür eden Cumhurbaşkanı
Erdoğan, "Osman Nuri kardeşimle birlikte farklı kademelerde görev yapmış yol ve dava arkadaşlarımıza da takdir ve
tebriklerimi iletiyorum" ifadesini kullandı.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, konuşması sırasında kendisine tezahüratta bulunarak destek veren gençlere, "Gençler
unutmayın, 2028'den sonra yeni bir İstanbul, yeni bir Türkiye inşa edeceğiz" diye seslendi.

AK Parti İstanbul İl Başkanlığı vazifesini üstlenecek Abdullah Özdemir'e üstün hizmet, gayret ve başarı niyaz eden
Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Abdullah Özdemir, tabiri caizse çekirdekten yetişmiş, Bağcılar ilçe gençlik kollarından
başlayarak il teşkilatımızın ve partimizin çeşitli birimlerinde görev almış, örnek çalışmalarıyla göz doldurmuş bir
kardeşimizdir. Yaklaşık üç yıldır sürdürdüğü Bağcılar Belediye Başkanlığı görevinde de ilçemize ve İstanbul'umuza önemli
hizmetleri olmuştur. Abdullah kardeşimizin Osman Nuri kardeşimizden devralacağı emanete hakkıyla sahip çıkacağına,
partimizi inşallah her alanda daha da yüksek seviyelere taşıyacağına yürekten imanım var. Kendisini ve ekibini şimdiden
tebrik ediyorum" dedi.

Hayatını kaybeden partilileri de rahmetle, şükranla yâd eden Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Burada şu hususu büyük bir
gururla tekraren ifade etmek isterim. Unutmayın, AK Parti bir erdemliler hareketidir, ana kucağıdır, baba ocağıdır.
Vatan için aşkla çarpan kalplerin buluşma noktasıdır. Bu kutlu hareketin her bir mensubu, partimiz ve ülkemiz için ter
döken her bir yol arkadaşımız adını tarihe şimdiden yazdırmıştır. 81 ilimizin yanı sıra gönül ve kültür coğrafyamızda,
dünyanın farklı köşelerinde bu harekete destek veren, kendi kaderini AK Parti'nin ve Türkiye'nin kaderiyle birleştiren her
bir kardeşimiz bizim için değerlidir."
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Cumhurbaşkanı Erdoğan, salonda bulunan her bir kardeşinin bu hareketin hikâyesinde
silinmez bir yere sahip olduğunu özellikle vurgulamak istediğini belirtti.

Görevleri ne olursa olsun hepsinin kökü mazide, gözü atide olan kutlu bir davanın neferi olduğunu söyleyen
Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Tayyip Erdoğan olarak, genel başkan sıfatımdan ziyade bu hareketin bir neferi olmanın
heyecanını her zaman kalbimin derinliklerinde hissettim. Bu davanın bir mensubu, sizlerin yol ve mücadele arkadaşı
olmaktan her zaman şeref duydum. Son nefesime kadar da AK Parti'nin millete, memlekete ve insanlığa hizmet
mücadelesinde yer almanın haklı gururunu yaşayacağım. Sevdanız için teşekkür ediyorum. Coşkunuz için, heyecanınız için,
bu ihtişamlı birlik ve dayanışma tablosu için her birinize kalpten teşekkür ediyorum" ifadelerini kullandı.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, sözlerine şöyle devam etti: 14 Ağustos 2001'de partimizi nasıl kurduysak, 3 Kasım 2002'de
milletimizin oyu ve duasıyla nasıl yola çıktıysak, vesayet odaklarını, kirli yapıları, karanlık planları nasıl yıktıysak,
kapatma davalarını, muhtıraları, gece yarısı bildirilerini, milletin iradesini hedef alan alçak saldırıları nasıl püskürttüysek,
engelleri, yasakları, kısıtlamaları nasıl ortadan kaldırdıysak, Allah'ın izniyle çok daha fazlasını yine birlikte başaracağız.
Unutmayın gençler, 27 Nisan'da, 7 Şubat MİT krizinde, 17-25 Aralık ve 15 Temmuz darbe girişimlerinde ekmeğini
yedikleri bu devlete ihanet edenlerin yakasına nasıl yapıştıysak, gariplerin, mazlumların, mağdurların, dışlananların, hor
görülenlerin sesini hem ülkemizde hem de dünyada nasıl duyurduysak, tam 22,5 yıldır Türkiye'yi başarıdan başarıya nasıl
koşturduysak..."

Cumhurbaşkanı Erdoğan, yolda gelirken İstanbul'un konutlarla donatıldığına ilişkin billboardlarda yazı gördüğünü
belirterek, "Bizim 23 yılda yapamadığımızı onlar beş yılda yapmışlar. Böyle bir şey gördünüz mü? Var mı bu tür konutlar?
Ey Ekrem (İmamoğlu) Efendi, sen bunları delillendir, ispat et, bak bakalım Erdoğan ne yapıyor? Bizim icraatımızın
ulaştığı yerlere senin hayallerin bile ulaşamaz Ekrem" diye konuştu.

Şimdi aynı azim ve kararlılıkla, aynı hizmet aşkıyla çalışarak ülkeyi, bölgesinde ve dünyada çok daha yüksek seviyelere
getireceklerine işaret eden Cumhurbaşkanı Erdoğan, "AK Parti ve Cumhur İttifakı, Türkiye Yüzyılı'nı birlikte inşa
edeceğiz. Bu vesileyle Cumhur İttifakı ortağımız Milliyetçi Hareket Partisi Genel Başkanı Sayın Devlet Bahçeli'ye, şahsım
ve partim adına 'geçmiş olsun' dileklerimi iletiyor, kendisine yüce Allah'tan acil şifalar diliyorum. Sağlık durumu iyi olan
Sayın Bahçeli'nin nekahet dönemini inşallah bir an önce tamamlayarak Türkiye'ye ve Türk milletine hizmet mücadelesini
eskisinden daha büyük bir kararlılıkla devam ettireceğine inanıyorum. Nitekim bugün yaptığım ikili telefon görüşmesinde
de durumunun gayet iyi olduğunu kendinden dinleme fırsatını buldum" dedi.
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"HİZMET ÜRETMEKTEN BİR AN OLSUN GERİ DURMAYACAĞIZ"

Cumhurbaşkanı Erdoğan, millete hizmet yolunda parolalarının belli olduğunu dile getirerek "Son 23,5 yıldır olduğu gibi
yine 'Ben değil, biz.' diyeceğiz. Aramıza nifak tohumları ekmeye kalkanların oyunlarına gelmeyecek, pusuda bekleyen fitne
tüccarlarına ümit kırıntısı dahi vermeyeceğiz. Hep söylediğim gibi biz çıkar birliği değil, dava arkadaşlığı, kader ortaklığı
yapmış, birbirine kardeşçe kenetlenmiş bir kadroyuz. Hepimiz bulunduğumuz görevlere sadece ve sadece millete hizmet
etmek için, aziz milletimize layıkıyla hizmetkârlık yapmak için geldik. Biz, bu millete efendi olmaya değil hizmetkâr
olmaya geldik. Millet bizi buralarda tuttuğu müddetçe de kimin ne dediğine bakmadan hizmet üretmekten bir an olsun
geri durmayacağız." ifadelerini kullandı.

İnançlarında küfre açılan bir kapı olarak görülen yeis tuzağına asla düşmeyeceklerini, işlerine ve hedeflerine
odaklanacaklarını kaydeden Cumhurbaşkanı Erdoğan, sözlerini şöyle sürdürdü: "Hamuru kardeşlik mayasıyla yoğrulmuş
bu toprakları birbirine daha sıkı bağlarla kenetlemeyi sürdüreceğiz. AK Parti ve Cumhur İttifakı olarak iç cephemizi
sağlamlaştıracak, 85 milyonun hayallerini gerçeğe dönüştürmenin gayretinde olacağız. Sınırlarımız içinde ve ötesinde
millî güvenliğimize tehdit oluşturan tüm yapılarla mücadelemizi, şehit ailelerimizin ve gazilerimizin yüzünü kara
çıkartmayacak bir şekilde sürdüreceğiz. Elbette çok farklı cephelerde bu mücadeleleri verirken tüm kadrolarımızla bir
olacağız, iri olacağız, diri olacağız, kardeş olacağız, hep birlikte Türkiye olacağız. Karşımda işte böyle kenetlenmiş
yürekler görüyorum. Şahsıma, sizler gibi alnı yüreği ak, vefalı, cesur, gayretli yol arkadaşlarıyla yürümeyi nasip ettiği için
Rabbime hamdediyorum. Mevla yar ve yardımcımız olsun. Yolumuzu, bahtımızı açık etsin diyorum."

Cumhurbaşkanı Erdoğan, dün 53 bin 737 canın yitirildiği 6 Şubat depremlerinin ikinci seneidevriyesi olduğunu anımsattı.
Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Bir oluruz" şiarıyla düzenledikleri anma programlarıyla asrın felaketinde hayatını
kaybedenleri bir kez daha rahmetle yâd ettiklerini dile getirdi. Bu amaçla Adıyaman'da olduklarını belirten
Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Değil üzerinden iki yıl, iki asır geçse dahi böylesi büyük bir afeti unutmak mümkün değil.
Bilhassa yakınlarını, sevdiklerini, anne-baba ve çocuklarını toprağa veren vatandaşlarımızın acısının hâlen taze olduğunu
biliyoruz, görüyoruz. Rabbim kederli ailelerimize sabrı cemil ihsan eylesin" dedi.

Her zaman olduğu gibi depremin yıl dönümünde de afetzedeleri yalnız bırakmadıklarını vurgulayan Cumhurbaşkanı
Erdoğan, bakanlar, milletvekilleri, partisinin genel merkez, merkez yürütme ve merkez karar yönetim kurulu üyeleriyle
deprem bölgesindeki şehirleri ziyaret ettiklerini söyledi.

Anma programı vesilesiyle kendisinin de Adıyaman'a gittiğini belirten Cumhurbaşkanı Erdoğan, burada hem
Adıyamanlılarla kucaklaştıklarını hem depremzedelere yeni yuvalarının anahtarlarını teslim ettiklerini hem de bazı
hayırseverlere plaketlerini takdim ettiklerini anlattı.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Dağ ne kadar yüce olsa yol üstünden geçer" gerçeğine deprem bölgesinde tekrar şahitlik
ettiklerini dile getirerek şu bilgileri verdi: "Konutlarıyla, altyapı projeleriyle, sosyal donatı alanlarıyla, hastaneleriyle,
okullarıyla, iş yerleriyle şehirlerimizi yeniden ayağa kaldırıyoruz. Son iki yılda depremin yol açtığı kayıp ve zararın telafisi
ile afet risklerinin azaltılması için 2,6 trilyon liralık kaynak kullandık. Şimdiye kadar 201 bin 580 konut ve iş yerinin
kurasını çektik, anahtarlarını hak sahibi vatandaşlarımıza teslim ettik. Yerinde dönüşüm projemizde 38 bin 202 adet
bağımsız bölümün yapımına başlandı."

Cumhurbaşkanı Erdoğan, kendileri yıkıntılarla uğraşırken muhalefetten birilerinin "Hükûmet bu enkazın altında kalır"
dediğini hatırlatarak, şöyle devam etti: "Yine o günlerde bu yükün altında ezilmemiz için ellerini ovuşturanlar, milletin
yürek yangınından siyasi rant devşirmeye çalışanlar vardı. Haritada yerini dahi bilmedikleri ülkeleri Türkiye'ye örnek
gösterecek kadar akıllarını ve vicdanlarını hırslarına esir edenler olmuştu. Vatandaşın umudunu kırmak, bizim de
irademizi örselemek için her şeyi denediler. 'Yapamazsınız' dediler. 'Siz bu inşaatları bitiremezsiniz' dediler. Daha bir sürü
akıl, insaf ve ahlak dışı iddiayla karşımıza dikildiler. Peki, biz ne yaptık? Tökezlememizi bekleyenlerin heveslerini
kursaklarında bıraktık. 'Yapamazsınız' diyenlere cevabımızı sadece sözle değil aynı zamanda teslim ettiğimiz 201 bini aşkın
konutla verdik. Siyasetteki kadrolu hizmetsizler korosunu, iki yılda inşa ettiğimiz yollarla, hastanelerle, okullarla, üretim
tesisleriyle hayal kırıklığına uğrattık."
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"YILBAŞINA KADAR 453 BİN KONUT VE İŞ
YERİNİN İNŞASINI TAMAMLAYACAĞIZ"

Henüz her şeyin bitmediğini, daha yapacak çok işleri, teslim
etmeleri gereken birçok konut olduğunu söyleyen
Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Biz de zaten ilk günden beri
mesuliyetimizin bilinciyle hareket ediyoruz. Konutların
yüzde 45'ini teslim ettik. Kalan 252 bin konut ve iş yerimizi
de hızlıca bitirmenin gayretindeyiz. Yılbaşına kadar 453 bin
konut ve iş yerinin inşasını tamamlayacağız. Söz verdik,
ahdettik. Allah'ın izniyle milletimize mahcup olmayacağız"
diye konuştu.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, muhalefete eleştirilerini
sürdürerek, "Daha artçı sarsıntılar devam ederken ortalığı
velveleye verip de iki yıldır ortalıkta görünmeyen deprem
turistlerine bugün bir çift sözüm var. Asrın felaketinde asrın
vicdansızlığını sergilediniz. Sırf oy tercihlerinden dolayı
depremzedelerimize hakaret ettiniz. Şimdi geriye dönüp
bakınca hiç mi kendinizden utanmıyorsunuz. En zor, en acılı
günlerinde bu millete yaptığınız kötülüklerden dolayı hiç mi
vicdan azabı duymuyorsunuz? İktidara muhalefet etmekle
devletinize ve milletinize düşmanlık etmenin arasındaki
devasa ayrımın farkına acaba ne zaman varacaksınız?"
sorularını yöneltti.

“SİYASET YAPMAKLA POLEMİK
YAPMAYI AYNI ŞEY ZANNEDİYORLAR”

Cumhurbaşkanı Erdoğan, bir çift sözünün de bol bol
vaat dağıtıp sırra kadem basanlara olduğunu belirterek
şunları kaydetti: "Hani bedava ev yapıyordunuz. Hani
her şeyi ücretsiz sağlıyordunuz. Ne oldu? Niçin
sözlerinizin arkasında duramadınız. Her mikrofon
uzatıldığında kolayına kaçıyor, hükûmeti, devleti, AK
Parti'yi acımasızca eleştiriyorsunuz. Bizi
eleştireceğinize, bizim yaptıklarımızı kötüleyeceğinize
belediyeler eliyle yapsaydınız ya. Şu anda yönetimi sizde
olan belediyelerde ne yapıyorsunuz? Bedava evleri,
bedava konutları, bedava iş yerlerini unuttunuz mu?
Niçin yapamıyorsunuz? Elinizi tutan mı oldu? Sizi
engelleyen mi oldu? Neden yapmadığınızı çıkın millete
ve depremzedelerimize lütfen açıklayın."

Muhalefetin bu soruların hiçbirine tatmin edici cevap
veremeyeceğini vurgulayan Cumhurbaşkanı Erdoğan,
"Bunlar siyaset yapmakla polemik yapmayı aynı şey
zannediyorlar. Unutmayın, her tırtıldan kelebek olmaz.
Maalesef bunların kozasından da ülkeye ve millete
hizmet eden siyasetçi çıkmıyor. Dikkat edin her vaatleri
gibi deprem bölgesiyle ilgili verdikleri sözler de seçim
sonrasında unutuldu gitti" ifadesini kullandı.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, bu işleri az çok bilen herkesin
Türkiye'nin deprem bölgesinde yürüttüğü
çalışmalardan hayranlıkla ve takdirle bahsettiğinin
altını çizerek, "Gerek ülkemize gelen misafirlerimizin
gerek yurt dışına gittiğimizde muhataplarımızın 'Biz
100 bin, 200 bin konut yaptık' deyince hayretlerini
gizleyemediklerini defalarca gördük ve görüyoruz. Ama
bakıyorsunuz ülkemizin ana muhalefet partisi deprem
meselesinde bile polemik yapıyor. Karalama, kötüleme
peşinde koşuyor" diye konuştu.

Eskiden hem iş yapmayıp hem de yapılan işe çamur
atanlar için büyüklerin "Dinime dahleden bari müselman
olsa" dediklerini aktaran Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Ana
muhalefetin ahvali de tam olarak böyle. İnşaat
çalışmalarımıza laf ediyorlar ama depreme dair, depreme
hazırlığa dair ne bir projeleri ne de elle tutulur bir
icraatları var. İnşa etmek deyince de akıllarına ev, yol,
köprü, hastane, okul değil, balya balya dizilen para
kuleleri geliyor. Şişirilmiş konser faturalarıyla
belediyeleri yağmalamayı kâr sanıyorlar."
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“İSTANBUL DÂHİL, BÜYÜKŞEHİRLERİMİZ DÖKÜLÜYOR”

Cumhurbaşkanı Erdoğan, şunları söyledi: "Eli kanlı, sicili
bozuk, halk düşmanı radikal sol örgütlerin sloganlarıyla
adliye önlerinde polise saldırmak neredeyse rutinleri hâline
geldi. Devletin yargısıyla, devletin hâkim ve savcısıyla
uğraştıkları kadar, kendi bünyelerini saran yolsuzlukla,
kayırmacılıkla, hırsızlıkla uğraşmıyorlar. Parti içi iktidar
kavgası gözlerini kör etmiş durumda. Siyasi ikballeri için
dün uğruna gözyaşı döktüklerinin bugün sırtına hançer
saplamaktan dahi çekinmiyorlar. Yıllarca 'Gandi Kemal'
diyerek omuzlarında taşıdıkları şahsı bugün gık dese linç
ediyorlar. Sağındaki ve solundakilerin arasında kalmaktan
pestile dönmüş mevcut genel başkanın çaresizliği ve öfkesiyse
artık diline vuruyor. Millete hakaret edenlerle teşriki mesaisi
arttıkça Sayın Özel'in de söylemi değişmeye, Türk siyasetine
yakışmayan bir üsluba evrilmeye başladı. 'Hata ettik,
partimiz içindeki Gezici vandalların tezgâhına geldik'
diyerek erdemli bir tavır sergilemek yerine bağırarak,
çağırarak, önüne gelene hakaret ederek suç bastırmaya
çalışıyor. Hizmeti, eseri, yatırımı, milletin derdine derman
olacak gayreti arasan da zaten bulamıyorsun."

CHP'nin yönettiği belediyelerde fetret döneminin yerini
çöküş dönemine bıraktığını vurgulayan Cumhurbaşkanı
Erdoğan, "Trafikten toplu ulaşıma, temel belediyecilik
hizmetlerinden çevreye kadar, İstanbul dâhil,
büyükşehirlerimiz sapır sapır dökülüyor. Artık İstanbul'da
yanan otobüslerden geçilmiyor. İş öyle bir yere vardı ki
kendi televizyon kanallarındaki ekran yüzlerini dahi isyan
noktasına getirdiler. Kokudan, bozuk yollardan,
kazalardan, yanan otobüslerden, depreme dair
tedbirsizlikten artık onlar bile rahatsız olmaya başladılar.
Neydi daha öncekiler? Çöp, çukur, çamur. Aynı hâle gelmedi
mi İstanbul? Geldi. Bundan da daha farklısını beklemeyin.
Zaman geçtikçe, unutmayın makyaj döküldükçe bu tepkiler
daha da artacaktır. İş üretenlerle polemik üretenlerin farkı
zamanla daha net görülecektir." diye konuştu.
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Cumhurbaşkanı Ersn Tatar, NTV Dış Haberler Müdürü
Hüseyn Yılmaz’ın sorularını yanıtladı

“Güney Kıbrıs’ın ABD ve Fransa le anlaşmaları hukuka aykırı”

Rum lider Nikos Hristodulidis’e görüşme çağrısı yaptığıyla ilgili soruyu yanıtlayan Cumhurbaşkanı Ersin Tatar, Ekim
ayında New York’ta Birleşmiş Milletler ev sahipliğinde gerçekleştirilen gayrı resmi yemekte, ‘yılda karşılıklı yapılan 8
milyon geçişin yüzde 65’inin Metehan Sınır Kapısından yapıldığını söylediğini’ belirterek, Metehan Sınır Kapısı’nın
rahatlatılması için, ‘taksi ve ticari araçların kullanacağı Haspolat’ta yeni bir sınır kapısı açılmasını önerdiğini’ söyledi.
 
 Seyahat özgürlüğüne işaret eden Cumhurbaşkanı Tatar, ancak Rum tarafının Kuzey’e geçen Rumların, Kuzey Kıbrıs Türk
Cumhuriyeti mühürü vurdurup, ayrı bir devletin otoritesini kabul ettikleri gerçeğiyle yüz yüze gelmek istemediğini
vurguladı.
 
 Rum tarafındaki yönetimin, Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti’ni tanımadığı için Rumların Kuzey’e geçmesini içlerine
sindiremediğini dile getiren Cumhurbaşkanı Tatar, ancak halk kitlelerinin gerçeğe baktığına dikkat çekti.
 
 Haspolat’ta ek olarak Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti’nin en güneyindeki Akıncılar’da bir sınır kapısı daha açılmasını
önerdiğini anlatan Cumhurbaşkanı Ersin Tatar, Rumların bu hamleyi beklemediğini ve oynadıkları oyunun bozulduğunu
kaydetti.
 
 Birleşmiş Milletlerin yapılan öneriden memnun olduğunu dile getiren Cumhurbaşkanı Tatar, “Türkler, Rumlar ve Adaya
gelen turistlerin geçişini kolaylaştırmak için Türk Tarafının yapıcı, pozitif, işi çözmek ve kolaylaştırmak için atılan adımı
takdir ettiler” dedi.
 
 Yapılan öneriye rağmen Rum lider Hristodilidis’in halen daha olumlu bir yanıt vermediğine işaret eden Cumhurbaşkanı
Tatar, Rum tarafının olaya bakış açısının Türk tarafından çok farklı olduğuna dikkat çekti.
 
 Kıbrıs Türkü’nün, Kıbrıs Rumları kadar egemen olduğunu bu nedenle 
 Kıbrıs Türkü’nün egemenlik hakkının kabul edilmesini istediğini belirten Cumhurbaşkanı Tatar, “Onlar kadar
meşrutiyetimiz var. Geçmişe bakıldığında onlar da halk, bizler de halkız. Halktan, halka yani devletten devlete Kuzey
Kıbrıs Türk Cumhuriyeti gerçeğini kabul ettikleri gün çözüme ulaşabiliriz” diye konuştu.
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Doğu Akdeniz’deki enerji ve güvenlik meselelerine değinen Cumhurbaşkanı Tatar, Gazze ve Suriye’de son yaşananların
ardından Doğu Akdeniz’in statüsünün yükseldiğini, Mavi ve Gök Vatan’da deniz yetki alanları ile kıta sahanlığı da
dikkate alınarak, Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti’nin kara parçasından daha büyük bir alana sahip olduğunu ve bu alanda
ulusal çıkarların bulunduğunu kaydetti.
 
 Anavatan Türkiye Cumhuriyeti ile bağların koparılmasına asla izin verilmeyeceğini vurgulayan Cumhurbaşkanı Tatar, iki
devletli çözüm siyasetinin Türkiye’nin desteğiyle belli bir noktaya geldiğini ifade etti. Cumhurbaşkanı Tatar, Kıbrıs’ta
Kuzey’deki bağımsız Türk Devleti’nin egemenliğinin tescil edilmesi ile bazı Anayasal konuların konuşulabileceğine dikkat
çekti.
 
 Rum lider Hristodulidis’ten talebinin gerçekleri görmesi olduğunu anlatan Cumhurbaşkanı Tatar, Rum tarafının
gerçekleri görmezse yakın bir gelecekte Kıbrıs’ta bir çözüm bulunamayacağını ifade etti.
 
 Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti makamlarının Güney’deki yönetim ile her zaman işbirliğine hazır olduğunu belirten
Cumhurbaşkanı Tatar, Rum tarafında işbirliği yapmak isteyenler olduğunu ancak kendi içlerinde çelişkiye düştüklerini ve
tanımadıkları bir devletle işbirliği yapmaktan çekindiklerini kaydetti.
 
 Crans Montana’da tüketilen federasyon görüşmelerinin ardından iki devletli çözümden başka alternatif kalmadığı ve
negatif gelişmelerin ardından Mart ayında gerçekleştirilecek 5’li görüşmeyle ilgili ne beklediğiyle ilgili soruyu yanıtlayan
Cumhurbaşkanı Tatar, şu şekilde yanıt verdi:
 
 “Anavatan ve garantör ülke aynı zamanda bölgede önemli bir güce sahip Türkiye ile işbirliği ve uyum içerisinde hareket
etmek istiyoruz. Türkiye’nin garantörlüğü ve Türk Askeri’nin barış, huzur ve güvenin teminatı olarak Adadaki varlığını
sürdürmesini istiyoruz. Bu gerçeklerin kabul edilmesiyle mutlaka bir çözüm bulunabilir. Ulusalcıyım ancak bende bir
çözüm ve antlaşma istiyorum” 
 
 Kendisinden önce bazı kişilerin yaptığı gibi her ne pahasına olursa olsun bir çözüme varmayı asla kabul etmediğini
belirten Cumhurbaşkanı Tatar, Türkiye’nin garantörlüğü ve askeri varlığının devamı ile Avrupa Birliği çatısı altında iki
devletin yer alabileceğini söyledi. Güney Kıbrıs’ın gelişmiş ve kalkınmış olmasının Türk askerinin adadaki varlığından
kaynaklandığını aktardı.
 
 İngiliz Üslerinden sonra Amerika Birleşik Devletleri ve Fransa’nın da Güney Kıbrıs’a yerleşmesinin Kıbrıs Kuruluş ve
Garantörlük Antlaşmaları’na aykırı olduğuna dikkat çeken Cumhurbaşkanı Tatar, Ortadoğu’da yaşanan gelişmelerin
Güney Kıbrıs’ı hedef yapabileceğine vurgu yaptı.
 
 Yaşanan gelişmelerden endişeli olduğuna işaret eden Cumhurbaşkanı Tatar, Güney Kıbrıs’ta bir çalkantı olduğunu
muhaliflerin, sivil toplum örgütlerinin ve ekonomik sektörlerin Rum lideri eleştirdiğini kaydetti. Cumhurbaşkanı Tatar
konuşmasında ayrıca Türkiye’nin desteği ve siyasette denge unsuru olarak duruşu ile Kuzey’de bir rahatsızlık olmadığını
sözlerine ekledi.
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Moğolstan le Sağlık ve Tıp Blmler Alanlarında Anlaşma İmzalandı

   ağlık Bakanımız Prof. Dr. Kemal Memişoğlu, 16 Ocak 2025 Perşembe günü ülkemize resmî ziyarette bulunan
Moğolistan Cumhurbaşkanı Khurelsukh Ukhnaa’nın heyetinde yer alan mevkidaşı Munkhsaıkhan Togtmol ile görüştü.
Sağlık Bakanımız Memişoğlu ile mevkidaşı Togtmol, Türkiye ile Moğolistan arasında sağlık ve tıp bilimleri alanlarındaki
iş birliğini güçlendirmek için atılabilecek adımlara dair istişarelerde bulundular.

Cumhurbaşkanlığı Külliyesi’nde düzenlenen programda, baş başa ve heyetler arası görüşmeler ile iki ülke arasındaki
anlaşmaların imza töreninin ardından Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan ve Moğolistan Cumhurbaşkanı
Khurelsukh Ukhnaa ortak basın toplantısı yaptı.

Türkiye Cumhuriyeti ile Moğolistan arasında stratejik ortaklık tesis edilmesine ilişkin ortak bildiri, Cumhurbaşkanımız
Recep Tayyip Erdoğan ile Moğolistan Cumhurbaşkanı Khurelsukh Ukhnaa tarafından imzalandı.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan ve Moğolistan Cumhurbaşkanı Ukhnaa huzurunda, iki ülke arasında 10 anlaşma imzalandı.
Türkiye Cumhuriyeti ile Moğolistan arasında sağlık ve tıp bilimleri alanlarındaki anlaşmayı Sağlık Bakanımız Prof. Dr.
Kemal Memişoğlu ile Moğolistan Sağlık Bakanı Munkhsaıkhan Togtmol imzaladı.

Ziyaret, Moğolistan’dan Türkiye’ye devlet başkanı düzeyinde yaklaşık 21 yıl aradan sonra gerçekleşen bir ziyaret olma
özelliğini taşıyor.

S
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Cumhurbaşkanlığı himayelerinde, Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı uhdesinde, TÜBİTAK MAM Kutup Araştırmaları
Enstitüsü (KARE) yürütücülüğünde bu yıl 9’uncusu düzenlenen Ulusal Antarktika Bilim Seferi (TAE – IX) ekibi yola
çıktı. 12 Mart’ta sona erecek sefer kapsamında; 16 Türk ve 4 yabancı olmak üzere toplam 20 araştırmacı 19 proje üzerinde
bilimsel çalışmalarını yürütecek. Proje birincisi 3 lise öğrencisi, projelerini Antarktika’da test etme imkanı bulacak.

Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mehmet Fatih Kacır, İstanbul Havalimanı’ndan 9. Ulusal Antarktika Seferi ekibini uğurladı.
Ekibin sefer boyunca kıtada 19 bilimsel projeye imza atacağını belirten Bakan Kacır, “Seferi, 16 Türk bilim insanımız ile
birlikte Avustralya, Kolombiya, Kore ve Malezya’dan 4 yabancı araştırmacımızın dahil olduğu 20 kişilik bir ekiple
gerçekleştiriyoruz. İstanbul’dan hareketle başlayan sefer, 8 Şubat’ta Antarktika’ya intikal ile devam edecek. Araştırma
kampımızın bulunduğu Horseshoe Adası’ndaki bilimsel çalışmalar başarıyla tamamlandıktan sonra 12 Mart tarihinde
seferimizi başarıyla tamamlamış olacağız.” dedi.

Bakan Kacır, yaptığı açıklamada, sefer ekibinin sadece Türk bilim dünyasının değil, küresel bilim camiasının da ilgi ve
teveccühle takip ettiği eşsiz bir yolculuğa çıkmak için uzunca bir dönem hazırlık yaptığını belirterek, şunları söyledi:

 243 BİLİMSEL ÇIKTI:

2017’den itibaren kutup bilim seferleri düzenleyerek, bilim insanlarımızın araştırmalarına destek oluyoruz. Bugüne kadar
Antarktika’ya 8 ve Arktik’e 4 olmak üzere, toplamda 12 Ulusal Kutup Bilim Seferi gerçekleştirdik. Bizler için, 12 seferi
başarıyla icra etmek kadar kıymetli olan ise; ülkemizin bu seferlerle elde ettiği bilimsel, teknolojik ve stratejik kazanımlar.
Bugüne kadar yürütülen kutup seferleriyle; 200’e yakın Türk bilim insanımız, kutup koşullarında 100’den fazla projeyi
gerçekleştirme imkanı elde etti. 243 bilimsel çıktı ile 40 lisansüstü tez bu araştırmalar vesilesiyle üretildi.
 
7 GÜN 24 SAAT ESASLI ÇALIŞMA:

Türkiye olarak; Meteoroloji, Uydu Konumlama, sismik, hava kalitesi ve aerosol izleme istasyonlarını kendi coğrafi
konumumuza en uzak olan bölgeye, Antarktika’ya kurduk. Ülkemizde kutup çalışmalarını koordine etmek üzere 2019’da
TÜBİTAK bünyesinde kurduğumuz Kutup Araştırmaları Enstitümüz; Antarktika’da sismik ve meteorolojik gözlem
çalışmalarına 7 gün 24 saat devam ediyor. Stratejik bir misyon olarak gördüğümüz kutup seferlerinin, aynı zamanda son
yıllarda yürüttüğümüz etkin bilim diplomasinin en parlak örneklerinden birisi olduğunu söylememiz mümkün.
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20’DEN FAZLA ÜLKE İLE İŞ BİRLİĞİ:

Kutup çalışmaları kapsamında; uluslararası arenada 20’den fazla ülkeyle iş birliği gerçekleştirdik. 13 ülkeden 22
araştırmacıyı seferlerimizde ağırladık. 27 Türk bilim insanımız da 9 farklı ülkenin uluslararası seferlerinde çalışmalarını
gerçekleştirdiler. Tüm bu çalışmalar sayesinde; Avrupa Kutup Kurulu, Antarktika Araştırmaları Bilimsel Komitesi,
Ulusal Antarktika Programları Yürütücü Konseyi’ne tam üyelik sürecimizi başarıyla tamamladık. Antarktika Antlaşması
Çevre Koruma Protokolü’ne taraf olduk.

TEST VE DENEYİMLEME:

Gerçekleştirdiğimiz kutup seferlerinde dünyanın en zorlu iklim koşullarına sahip Antarktika ve Arktik’te yerli ve milli
teknoloji ürünlerimizi de test etme ve deneyimleme imkanı da elde ettik. ASELSAN’ın ürettiği telsizler ve röle istasyonları,
bilim insanlarımızın sağlıklı bir iletişim kurmalarını ve emniyet içinde görevlerini icra etme imkanı sağladı. TÜBİTAK
SAGE’nin üretmiş olduğu “Isıl Pil”, olası acil durumlarında enerji ihtiyacını karşıladı. Yerli İHA’larımız, en zorlu
koşullarda bilim insanlarımızın çalışmalarını kolaylaştırdı.

TÜRK BİLİMSEL ARAŞTIRMA ÜSSÜ:

Ülkemizin kutup bölgelerindeki bilimsel varlığını güçlendirmek ve kalıcı kılmak amacıyla; bütün bu çalışmaları
Antarktika’nın Horseshoe Adası’nda kuracağımız Türk Bilimsel Araştırma Üssü ile taçlandırmak istiyoruz. İstanbul’dan
hareketle başlayan sefer, 8 Şubat’ta Antarktika’ya intikal ile devam edecek. Araştırma kampımızın bulunduğu Horseshoe
Adası’ndaki bilimsel çalışmalar başarıyla tamamlandıktan sonra 12 Mart tarihinde seferimizi başarıyla tamamlamış
olacağız.

20 KİŞİLİK EKİP:

Seferi, 16 Türk bilim insanımız ile birlikte Avustralya, Kolombiya, Kore ve Malezya’dan 4 yabancı araştırmacımızın dahil
olduğu 20 kişilik bir ekiple gerçekleştiriyoruz. Ekibimiz sefer boyunca, kıtada 19 bilimsel proje ve çalışmaya imza atacak.
Sefer kapsamında; A.B.D. ile iş birliği dahilinde çok düşük frekans sinyal verileriyle yakın uzay gözlemleri yapabilen bir
ölçüm istasyonu kuracağız.

GÖZLEM VE ANALİZ:

TÜBİTAK destekli projeler kapsamında; mikrobiyoloji, ekoloji, çevre kimyası, biyoteknoloji ve jeodezi alanlarında
bölgede bilimsel araştırmalar yürüteceğiz. Horseshoe Adası’nda bulunan Türk Bilimsel Araştırma Kampı’nın bakım
çalışmalarını gerçekleştirileceğiz. 9. seferimizde geçmiş seferlerde başladığımız bazı uzun dönem bilimsel izleme
çalışmalarındaki gözlem ve analizlerimizi de derinleştireceğiz. İklim ve atmosfer gözlemlerinde kritik rol oynayan uydu ve
meteoroloji istasyonlarımızın bakımları da yine bu sefer dahilinde yapılmış olacak. Horseshoe Adası ve çevresinin
haritalandırılması çalışmalarına da devam edeceğiz.

3 LİSE ÖĞRENCİSİ:

9. seferimiz de lise öğrencilerimize ev sahipliği yapacak. Geçtiğimiz yıl düzenlediğimiz Lise Öğrencileri Kutup
Araştırmaları Proje Yarışmasında “İnsansız Kutup Hava Aracı” projesi ile birinci seçilen takımın üyesi 3 öğrencimiz, sefer
kapsamında projelerini yerinde test edecek. Ayrıca, İklim Değişikliği Araştırma Projeleri Yarışmalarında birinciliği elde
eden takımlarımız da önümüzdeki dönemde düzenlenecek 5. Ulusal Arktik Bilimsel Seferi’ne katılarak, çalışmalarını
yerinde uygulama imkanını sahip olacak. Gelecek dönemde ülkemize ait bir gemiyi de seferlerimizde kullanarak bölgede
yapılacak çalışmaların niteliğini üst düzeye taşımayı hedefliyoruz.
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TÜBİTAK BAŞKANI AYDIN: “GELECEĞİMİZE IŞIK TUTACAKLAR”

TÜBİTAK Başkanı Prof. Dr. Orhan Aydın, “Mutluyuz, heyecanlıyız. Bilim insanlarımız yıllardır kutuplarda da
araştırmalar gerçekleştiriyorlar. Kutup araştırmaları oldukça önemli. Bilim insanlarımız orada gerçekleştirecekleri bilim
araştırmalarıyla geleceğimize ışık tutacaklar.” diye konuştu.

TÜBİTAK MAM BAŞKANI ÖZSOY: “BİLİM İNSANLARIMIZ ÇOK HEYECANLI”

TÜBİTAK MAM Başkanı Prof. Dr. Burcu Özsoy, “Çok dinamik bir süreç. Bilim insanlarımız çok heyecanlı. 20 bilim
insanımız ve 3 lise öğrencimizle seferimizi icra edeceğiz. Antarktika süreci bizi bekliyor.” ifadelerini kullandı.

ÖĞRENCİ ELİF SENA ŞAHİN: “BU DENEYİME ERİŞTİĞİMİZ İÇİN MUTLUYUZ”

Kabataş Erkek Lisesi 11. Sınıf Öğrencisi Elif Sena Şahin, “Çok heyecanlıyız, bunun sebebi bir farkındalığımızın olması.
Ülkemizin gençlere vermiş olduğu bu fırsatla beraber nadide bir deneyime eriştiğimiz için çok mutluyuz.” dedi.

BİLİM DİPLOMASİSİ VE İKİLİ İŞ BİRLİKLERİ

Sefer koordinatörü Prof. Dr. Burcu Özsoy liderliğinde bilim diplomasisi kapsamında ikili iş birliği çalışmaları ve üs
ziyaretleri yapılacak. Yürütülen iş birlikleri doğrultusunda; 8 kamu kurumu, 5 üniversite ve 1 lise seferde temsil edilecek.
Avustralya, Kolombiya, Kore ve Malezya’dan toplam 4 yabancı araştırmacı, 4 ayrı proje ile seferde çalışmalarını
gerçekleştirecek.

BİRÇOK DÜŞÜK FREKANS ÖLÇÜM İSTASYONU KURULACAK

Yürütülecek çalışmalar doğrultusunda aynı zamanda; A.B.D. ile iş birliği içinde birçok düşük frekans (VLF) ölçüm
istasyonu kurulacak. Horseshoe Adası’nda bulunan Türk Bilimsel Araştırma Kampı’nın bakım/tutum çalışmaları
gerçekleştirilecek. Uzun dönem izleme çalışmaları yürütülecek. Uydu ve meteoroloji istasyonlarımızın bakımları yapılacak.
Horseshoe Adası ve çevresinin haritalandırılması çalışmalarına devam edilecek.
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BİR AYDA 1 MİLYAR 98
MİLYON 721 BİN ZARARLI

ERİŞİM İSTEĞİ ENGELLENDİ

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadr Uraloğlu, Ulusal Sber Olaylara Müdahale Merkeznn ocak
ayında 1.5 mlyon IP adresne 1 mlyar 98 mlyon 721 bn zararlı erşm steğn engelledğn bldrd.
Uraloğlu, ayrıca söz konusu ayda vatandaşları dolandırmaya yönelk oltalama saldırısı gerçekleştren
991 alan adına erşmn engellendğnn altını çzd.

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu, Bilgi Teknolojileri ve İletişim Kurumu (BTK) bünyesinde faaliyet
gösteren Ulusal Siber Olaylara Müdahale Merkezi (USOM) verilerini değerlendirdi.

Siber tehditleri önlemek amacıyla USOM tarafından çalışmaların aralıksız sürdüğünü ifade eden Bakan Uraloğlu,
merkezin siber olaylara müdahale, ulusal güvenlik ve koordinasyonun sağlanması noktalarında kritik bir görev
üstlendiğini vurguladı. Uraloğlu, “USOM yurt içi ve yurt dışı kaynaklı siber tehditleri önlemek amacıyla alarm, uyarı ve
duyurulara ilişkin faaliyetler yürüterek siber kapasite inşası, teknolojik tedbirler, tehdit istihbaratı ve kritik altyapıların
korunmasına yönelik hizmetleri ile Türkiye’nin siber güvenliğini sağlıyor.” dedi.

“7 Gün 24 Saat Türkye’nn Sber Sahasını Koruyoruz”

USOM koordinasyonunda kurumların ve kritik altyapı sektörlerinin korunmasına yönelik faaliyetler kapsamında Siber
Olaylara Müdahale Ekiplerinin (SOME) 7 gün 24 saat görevlerinin başında olduğunu kaydeden Bakan Uraloğlu, “USOM
bünyesinde 2 bin 324 SOME ekibi, 8 bin 9 uzman personel ile ülkemizin siber sahasını koruyoruz. Anlık olarak 17 milyon
IP adresine tarama yapıyoruz ve bu taramalarla zafiyete ait riskleri profaktif şekilde tespit ediyoruz. 2025 yılının ilk
ayında yaptığımız taramalarda bin 165 adet, bugüne kadar ise toplam 78 bin 558 adet siber güvenlik açığını tespit ederek
ilgili kurumları bilgilendirdik.” dedi.
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Br Ayda 1 Mlyar 98 Mlyon 721 Bn 827 Erşm İsteğ Engellend

USOM’un 2013 yılından bu yana toplamda 437 bin 27 zararlı yazılım ve siber saldırı bağlantısını tespit ettiğini ve bu
bağlantılara erişimin engellediğinin altını çizen Bakan Uraloğlu, “Siber Olaylara Müdahale Merkezimiz (SOME)
tarafından, ülkemizdeki 1.5 milyon IP adresine 2025’in ilk ayında toplam 1 milyar 98 milyon 721 bin 827 adet erişim
isteği engellendi.” şeklinde konuştu.

Kasırga le Haftalık 131 Taramayla 286 Farklı Portun Taraması Yapılıyor

Siber olaylara müdahale noktasında yerli ve milli yazılımların da önemli katkılar sağladığının altını çizen Bakan
Uraloğlu, Avcı, Azad ve Kasırga gibi tamamen iç kaynaklara geliştirilen projelerle ulusal siber güvenlikte örnek teşkil
edecek çalışmalara imza attıklarını vurguladı. Uraloğlu, “İnternete açık kaynaklara ilişkin zafiyet taraması faaliyetlerini
yürüttüğümüz Kasırga projemiz ile haftalık 131 taramayla 286 farklı portun ve 918 farklı zafiyet taramasını
gerçekleştiriyoruz.” açıklamasında bulundu.

Oltalama Saldırısı Gerçekleştren 991 Alan Adına Erşm Engel

Bakan Uraloğlu, USOM tarafından geliştirilen yapay zekâ teknolojisi ile ocak ayında vatandaşları dolandırmaya yönelik
oltalama saldırısı gerçekleştiren 991 alan adına erişim engeli getirdiklerini ve 5 bin 869 oltalama saldırısını
engellediklerini vurguladı. Uraloğlu, USOM tarafından 7 saat içinde Türkiye’deki 838 bin 112 kritik web sitesinin
zafiyetlere karşı tarandığının altını çizdi.
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ADALET BAKANI TUNÇ, CANLI YAYINDA SORULARI YANITLADI

Adalet Bakanı Yılmaz Tunç, Bakan Tunç, Cumhurbaşkanı Erdoğan tarafından kamuoyuna açıklanan 4. Yargı Reformu
Strateji Belgesi kapsamında 264 hedef bulunduğunu, ilk adımın ceza adalet sistemiyle ilgili olduğunu belirterek,
“Önümüzdeki 5 yılın bir yol haritasını çizdik.” dedi.

Adalet Bakanı Yılmaz Tunç, Habertürk'te Gazeteci Mehmet Akif Ersoy'un sorularını yanıtladı, gündeme ilişkin
değerlendirmelerde bulundu. Bakan Tunç, Yargı Reformu Strateji Belgesi kapsamında 264 hedef bulunduğunu, ilk adımın
ceza adalet sistemiyle ilgili olduğunu, bunun da soruşturma, kovuşturma ve infazdan oluştuğunu belirtti.
Yargı süreçlerinde yapay zekanın kullanımına ilişkin soruyu cevaplayan Tunç, şunları söyledi:

"Bizim, Ulusal Yargı Ağı projemiz zaten teknolojinin yargıda kullanılması bakımından önemli bir proje. Bütün Avrupa
ülkelerinin de çok önündeyiz biz o noktada. Ulusal Yargı Ağı projemiz, UYAP sistemi, siber güvenlik bakımından da çok
güçlü bir sistemimiz var. Davalar oradan açılabiliyor, deliller oradan gönderilebiliyor. Avukatlarımız duruşmalarına
oradan katılabiliyorlar elektronik duruşmayla. Elektronik duruşmanın kapsamını genişletebiliriz. Talimatla alınan
ifadelerin de elektronik duruşmayla, mahkemesi tarafından alınabilmesine ilişkin düzenlemeler olacak."

Tunç, reform kapsamında yargı süreçlerini hızlandırmaya ve sadeleştirmeye yönelik çalışmalarının olacağını kaydetti.

Kamuoyunda "haksız tahrik"le ilgili eleştiriler olduğunu anımsatan Tunç, bazı suçlarda cezaların artırılmasına yönelik
çalışma yapabilecekleri, takdirin Meclis'te olduğunu dile getirdi.

Tunç, "Neden 22 yılın sonunda yargı reformu yapıyorsunuz?" diyenler olduğunu belirterek "Biz yargı reformunu 22 yılın
sonunda yapmıyoruz ki... Toplumun ihtiyaçları sürekli gelişiyor. Teknoloji gelişiyor. Yeni suç tipleri ortaya çıkıyor.
Bilişim suçları, ticaretin artması, şekillenmesi, tüm bunlar yeni ihtiyaçları ortaya çıkarıyor. Biz planlı bir yargı reformu
sürecine 2002'den beri devam ediyoruz. Yani mevzuatımızın tamamı bu dönemde yenilendi. Anayasa değişiklikleri, hak
arama yollarının arttırılması, yargı birliğinin sağlanması... Tüm bunlar bu reformlar çerçevesi içerisinde gerçekleştirildi."
dedi.
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2009, 2015 ve 2018 yıllarında Yargı Reformu Strateji Belgesini uygulamaya koyduklarını aktaran Tunç, sözlerini şöyle
tamamladı:

"Oradaki hedefler doğrultusunda çok sayıda düzenleme yapılmıştı. Bu dördüncüsü olacak ve önümüzdeki beş yılı
kapsayacak. İlk etapta ceza adalet sistemiyle ilgili, sonrasında da diğer kurumsal kapasitenin güçlendirilmesiyle ilgili.
Burada özellikle ihtisaslaşma önemli. Uyuşturucu, sağlık, trafik kazaları, sigortaya yönelik uzmanlaşmış mahkemelerin
kurulmasına yönelik hedeflerimiz var. Hedef süre uygulamalarının daha etkin hale getirilmesi, hedef süreyi kesen bazı
hususların hedef süre kapsamından çıkarılmasıyla ilgili özellikle hem istinafta hem de ilk derece ve Yargıtayda daire
sayılarının arttırılması, hakim sayılarının arttırılmasıyla ilgili çalışmalar var."

İNFAZLA İLGİLİ DÜZENLEMELER

Tunç, infaz düzenlemelerine ilişkin soru üzerine, Yargı Reformu Strateji Belgesi'nde infazla ilgili birtakım talepler
olduğunu aktararak sözlerini şöyle sürdürdü:

"Bir kere şunu söyleyeyim. Afla ilgili bir gündem yok. Burada yaşlı, hastalar, 65-70-80 yaşın üstündeki tutuklular
bakımından işledikleri suçlara göre bunların konutta infazıyla ilgili bir çalışmamız söz konusu olabilecek. Bu da tabii
Meclis'in takdirinde olan bir husus. Biz teknik çalışmayı milletvekillerimize aktaracağız. Hamile kadınlar, çocuklu
kadınlarla ilgili yine belli suçlar, 3 yılın, 5 yılın altında bazı istisnai suçlar hariç bunlarla ilgili olarak da konutta infaz,
geceleyin infaz, hafta sonu infaz gibi bizim usullerimiz var aslında ama uygulama aralığı, denetimli serbestlik ve koşullu
salıvermeyi düşündüğümüzde bunlar hep 2 yılın altında olduğu için uygulama kabiliyeti olmayan mevzuat düzenlemeleri.
Bunların uygulama kabiliyeti olacak şekilde özellikle yatarı olan suçlar bakımından konutta imkanını, bunlar tabii
taksirle işlenen suçlarda 5 yıl olabilir, buna benzer birtakım çalışmalarımız olacak. Yani alternatif infaz usullerinin
geliştirilmesi."

Ana Muhalefet Partisi Genel Başkanı Özgür Özel'in Kahramanmaraş merkezli 6 Şubat 2023'teki depremlerle ilgili yargı
sürecine ilişkin sözlerinin sorulması üzerine Tunç, toplamda 3 bin 522 dosyada işlem yapıldığını, 1491 dosyanın
iddianamesinin düzenlendiğini ve davasının açıldığını belirtti.

Bakan Tunç, depremle ilgili 2 bin 31 soruşturmanın devam ettiğini, 2 bin 578 dosyada da bilirkişi incelemelerinin
tamamlandığını, raporların hazırlandığını belirterek, "Şu anda hala 248 kişi tutuklu durumunda. 1036 kişi hakkında da
adli kontrol söz konusu. Şimdi, tutukluların tamamı müteahhit değil. Tutukluların bir kısmı müteahhit, bir kısmı yapı
denetim sorumlusu, bir kısmı fenni mesul. Yani o dönemde binaya onay veren, binada sonradan değişiklik yapan, kolon
kesen vesaire onlarla ilgili de var." dedi.

Soruşturmalarda kamu görevlileri için bilirkişi raporu geldikten sonra İçişleri Bakanlığından soruşturma izni istendiğini
ifade eden Tunç, "İçişleri Bakanlığından gelen soruşturma izinleri kapsamında peyderpey onlarla ilgili davalar da açılmaya
devam ediyor. İzinlerin gelmesinde gecikme, izin veren makam açısından değil, dosyanın bilirkişi incelemesinden dönüşü
beklendiği için. Bilirkişi raporunda da 'Burada kamu görevlisinin de kusuru vardır.' diye kanaat gelirse hemen soruşturma
izni alınmak üzere İçişleri Bakanlığına gönderiliyor. Burada yargılanan belediye başkanları da var, Nurdağı Belediye
Başkanı hala tutuklu." ifadelerini kullandı.

YENİ BİLİRKİŞİ HEYETİ OLUŞTURULDU

Tunç, Bolu Kartalkaya Kayak Merkezi'ndeki Grand Kartal Otel'de 78 kişinin hayatını kaybettiği yangınla ilgili başlatılan
soruşturma kapsamında, yangınla ilgili daha ihtisas sahibi, özellikle yerelle bağlantısı olmayan, tarafsız, teknik ve detaylı
inceleme yapılabilecek yeni bir bilirkişi heyeti oluşturulmasına karar verilmesi üzerine İstanbul Teknik Üniversitesi'nden 8
kişilik heyet oluşturulduğunu, raporlama sürecinin devam ettiğini söyledi.

Bu konu üzerinden politika yapılmaması gerektiğini dile getiren Tunç, "Burada gerçek neyse ortaya çıksın. Biz diyoruz ki,
'Bunun ucu nereye dokunursa dokunsun.'. Ama onlar şunu diyor, 'Bunun ucu bizim arkadaşlarımıza dokunmasın.'.
Aradaki fark bu. Onlar 'Belediye başkanı, belediye burada sorumlu değildir.' diyorlar. Bilirkişi raporu hazırlanmamış,
savcılık henüz daha soruşturmayı devam ettirirken 'Şu kusurludur ya da bu kusursuzdur.' diyebilir misiniz? Diyemezsiniz."
ifadelerini kullandı.

Tunç, sürece ilişkin, "Burada gelecek olan bilirkişi raporuna göre savcılık makamı elbette ki yeni gözaltılar yapabilir,
tutuklama kararları verebilir. Bir yandan hukuk davası bakımından da şirket yetkililerinin mal varlığına ilişkin tedbirler
de konuldu." dedi.

MEDYA ÖZEL 27



BİR YORUM YAPMAM DOĞRU OLMAZ

"İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu'na yönelik davaların siyasi davalar olduğunu düşünüyor
musunuz?" sorusuna karşılık Tunç, "Adalet Bakanı olarak benim devam eden soruşturma ve davalarla ilgili, 'Bu dava
siyasi davadır ya da bu dava siyasi dava değildir.' şeklinde bir yorum yapmam doğru olmaz. Ama her şey kamuoyunun gözü
önünde cereyan ediyor. Yani sizin 'Siyasi dava' ya da 'Siyasi dava değildir' demenizin bir anlamı yargı karşısında yok."
değerlendirmesini yaptı.

Tunç, İmamoğlu hakkında İstanbul Cumhuriyet Başsavcısı Akın Gürlek'e ilişkin sözlerine yönelik yürütülen soruşturmayla
ilgili de şunları söyledi:

"İstanbul Başsavcımızla ilgili ifadeleri yargı, 'Hakaret mi, değil mi, yargıya müdahale mi, değil mi' değerlendirecek. Şimdi
burada siz bir Cumhuriyet Başsavcısına, 'Zihni çürümüş, çürük zihinli.' dediğiniz zaman bunun hakaret olup olmadığını,
suç teşkil edip etmediğini yargı takdir edecektir. Sürekli yargıya yönelik hakaret içeren sözler söyleyerek gündemde kalma
gibi bir durum söz konusu. Burada 16 milyon İstanbullunun sorumluluğunu taşımak gerekir. Bir Cumhuriyet
Başsavcısı'na, 'Çürük zihinli' dediğiniz zaman burada yargı ne yapacak? Susacak mı? Bir soruşturmayla karşı karşıya
kalındığında da bu sefer, 'Bana yargı tacizi'."

İmamoğlu'nun ifade verdikten sonra İstanbul Adliyesi önünde yaptığı açıklamaya değinen Tunç, "Yargı soruşturma
açmışsa gider ifadenizi verirsiniz. O ifadeyi adalet binasının önünde bir şova dönüştürürseniz... Aslında kendisi yargı
tacizinde bulunuyor. Herkes hukuka saygı duyacak, söylediğine dikkat edecek." dedi.

YETKİYLE İLGİLİ HUKUKİ BİR PROBLEM SÖZ KONUSU DEĞİL

Zafer Partisi Genel Başkanı Ümit Özdağ ile ilgili soruşturmanın İstanbul'da yürütülmesiyle ilgili tartışmaların sorulması
üzerine Tunç, "Neden İstanbul başlattı? Neden Antalya ya da Ankara değil? Antalya da başlatabilirdi. Şüphelinin
ikametgahı Ankara'da, orası da başlatabilirdi. Mağdurun ikametgahı olarak İstanbul'da başlatılabilirdi, 3 yer yetkilidir
burada. Yetkiyle ilgili hukuki bir problem söz konusu değil. Neticede yetkili olan bir makam başlattığına göre tekrar aynı
soruşturmanın oralarda da başlatılması söz konusu değildi." diye konuştu.

Milletvekili Cemal Enginyurt'a açılan soruşturmayla ilgili ise Tunç, basın yoluyla işlenen suçlarda yetkiyle ilgili konunun
geniş olduğunu kaydetti.

Bakan Tunç, Genel Yayın Yönetmeni Suat Toktaş'ın tutuklanmasına ilişkin soru üzerine, biriyle yapılan telefon
görüşmesinin ondan izinsiz ifşa edilmesinin Türk Ceza Kanunu'nda açıkça yazdığını söyledi.

Tutuklama kararının tedbir olup olmadığının sorulmasının ardından Tunç, "Tutuklama bir tedbirdir. Tutuklama
sebepleri Ceza Muhakemesi Kanunu'nda tek tek yazılı. Bir gazeteci arkadaşımız, 'Gazetecilik faaliyeti nedeniyle gözaltına
alındı.' şeklinde soru sorduğunda, ben de 'Gazetecilik faaliyeti nedeniyle Türkiye'de tutuklu olan birisi yok. Gazeteciler de
diğer vatandaşlar gibi suç işlediğinde kanunlar karşısında eşittir.' dedim. Dolayısıyla yapılan da budur." diye konuştu.
ID Danışmanlık Limited Şirketinin kurucusu ve ortağı menajer Ayşe Barım'ın tutuklandığı Gezi Parkı soruşturmasının
neden 12 yıl sonra başlatıldığına ilişkin soruyu Tunç, "Eğer Gezi Parkı olaylarının çıkarılmasında, yönlendirilmesinde
etkisi olduğuna ilişkin bir delil ortaya çıkarsa elbette ki yargılama mümkün olabilir. '12 yıl geçti aradan, bundan sonra
soruşturma mı olur?' diyemeyiz." şeklinde yanıtladı.
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Tunç, Kara Harp Okulu Sancak Devir Teslim ve Mezuniyet Töreni sonrasında kamuoyuna yansıyan görüntülerin ardından
başlatılan idari ve disiplin soruşturmaları kapsamında, haklarında "Silahlı Kuvvetlerden ayırma'' cezası verilen 5 teğmenle
ilgili soru üzerine, törende mevzuata uygun bir şekilde yemin edildiğini ancak tören bittikten sonra mevzuattan çıkarılan
eski yemin metniyle bir gösteri yapıldığını söyledi.

Bakan Tunç, sözlerini şöyle sürdürdü:

"Oradaki yetkililerin ısrarlarına rağmen yapıldığı şeklinde bilgimiz var, teşvik edildiğine yönelik de... Çıkan karar onu
gösteriyor. Burada hem komutanlarıyla ilgili hem o yemini organize eden teğmenlerle ilgili bir disiplin kararı verildi.
Yüksek Disiplin Kurulu, eski metni tekrar ısrarla ezberleyerek okumanın askerlik açısından bir disiplin suçu olduğuna
karar verdi. Bu karar yargı denetimine açık bir karar. İdari yargı bunu değerlendirecek."

CHP'li belediyelere yönelik yapılan soruşturmalarla ilgili soru üzerine Tunç, herhangi bir parti ayrımı yapılamayacağını
belirterek, "Hangi belediyede, hangi usulsüzlük yapılmışsa ve ona ilişkin suç teşkil eden fiillere ilişkin deliller de elde
edilmişse elbette ki yargı harekete geçer. Yargının yaptığı da budur." ifadesini kullandı.

Hukukun Üstünlüğü Endeksi'nde 142 ülke arasında Türkiye'nin 117'nci sırada olduğunun hatırlatılması üzerine Bakan
Tunç, bu sırada olmayı kabul etmediklerini söyledi.

Bu listenin, Dünya Adalet Projesi adlı dernek tarafından hazırlandığını ve derneği kuranın eski Amerika Birleşik
Devletleri Baro Başkanı olduğunu kaydeden Tunç, "Listede Türkiye'nin üzerinde gösterilen demokrasi olmayan, seçim
olmayan, Türkiye'yle kıyaslanamayacak birçok ülke var. Endekste en üstte olanlar en fazla bağış yapanlar. Parayı verenler
öne çıkacaksa bunun bir anlamı yok." değerlendirmesinde bulundu.

Hakim ve savcı atamalarıyla ilgili ''referansı ya da torpili olmayanların atanamadığı''na dair iddiaların sorulması üzerine
Tunç, "Kesinlikle yargıda kaliteyi yakalayabilmemiz için en yetenekli, en bilgili ve bu işe layık olanların seçilmesi lazım.
1000 hakim savcı alınacaksa 3 bin kişi mülakata çağrılıyordu. Biz yeni kanun değişikliği yaptık. Son sınavda 2 bin kişi
mülakata çağrıldı. Hakim savcılık mesleği için özellikle onun duruşu, muhakeme yeteneği tüm bunlar komisyon tarafından
görülüyor. Sorulan sorular kaydediliyor, yazılıyor. Referansına bakılmıyor. Burada referanstan ziyade kişinin kabiliyeti,
yeteneği, hukuki bilgisi, tüm bunlar, muhakeme yeteneği ölçülüyor ve güvenlik soruşturması yapılıyor." diye konuştu.

TEĞMENLERE "SİLAHLI KUVVETLERDEN AYIRMA'' CEZASI
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AK Parti Grup Başkanvekili Özlem Zengin'in, Adli Yargı Kura Töreni'nde yeğenini Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan'a tanıtmasıyla ilgili sosyal medyada yer alan görüntülere ilişkin değerlendirmesi sorulan Tunç, "Özlem Hanım'ın
yeğeni de kuraya gireceği için çünkü 2 yıllık hakim savcı adaylığı dönemini bitirdi ve törene davet etti. Dolayısıyla o
törende yeğenini Cumhurbaşkanımızla tanıştırmak istemesinden ibaret bir durum. Biz milletvekillerimize yönelik bir
davetiye çıkarmadık. Özlem Hanım tamamen kendi yeğeninin o güzel gününde yanında olmak istedi, görmek istedi. Yani
orada spontane gelişen bir durum söz konusu oldu." ifadelerini kullandı.

BU SORUNUN ÇÖZÜMÜ CUMHURBAŞKANIMIZA HAKARET ETMEMEK

"Cumhurbaşkanına hakaret" suçunda değişiklik olup olmayacağına ilişkin soru üzerine Bakan Tunç, Cumhurbaşkanlığı
Hükümet Sistemi'nde Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın devleti temsil ettiğini ve bütün demokratik hukuk devletlerinde devlet
başkanları ve cumhurbaşkanlarına yönelik hakaret suçunun düzenlendiğini kaydederek "Burada herhangi bir değişiklik
ihtiyacı söz konusu değil. Bu sorunun çözümü Cumhurbaşkanı'mıza hakaret etmemek." dedi.

Tunç, ağır eleştiriyle ilgili soruşturma açılmadığını aktararak şöyle devam etti:

"Cumhurbaşkanına hakaret suçunun unsurları var. Dolayısıyla orada ağır eleştiri zaten suç değil. Açılan soruşturmalar
zaten Adalet Bakanlığı iznine tabi. Burada birçok soruşturma izni geliyor. Okuduğumuz zaman bunun bir hakaret
içermediği kanaatine varıyoruz ve soruşturma izni verilmemesine karar veriliyor. Ağır eleştiri sınırını aşan, hakaret
içerenlerle ilgili de soruşturma izni veriliyor. Sonuçta da bunun suç teşkil edip etmediğine, eleştiri sınırını aşıp aşmadığına
yargı karar veriyor."
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ARIKLI: ERCAN HAVALİMANI BİZİM GÖZ BEBEĞİMİZ

Bayındırlık ve Ulaştırma Bakanı Erhan Arıklı, dün gece yurt dışına hareket etmeden önce Ercan Havalimanı Terminalini
denetledi.

Arıklı, denetlemenin ardından yaptığı açıklamada, 20 Temmuz 2023 tarihinde açılan Ercan Havalimanı yeni terminalinin,
yapı olarak bölgemizdeki ender cevherlerden biri olduğunu ve yolculara yüksek standartlı hizmet sunduğunu söyledi.
Arıklı, "Ercan Havalimanı bizim göz bebeğimiz. Oldukça başarılı şekilde uygulanmış bir proje. Anavatan Türkiye
Cumhuriyeti'nin katkısıyla bölgenin en büyük havalimanlarında birinin sahibi olmak Kıbrıs Türk halkı için gurur
vericidir" dedi.

Bakan Arıklı, denetleme sırasında havalimanı yetkililerinden ve terminalde görev yapan personelden bilgi aldığını, ve
Ercan Havalimanı Terminali'nin oldukça başarılı bir şekilde işletildiğine şahit olduğunu kaydetti. Arıklı, Ercan
Havalimanında hizmet kalitesini daha da artırmak için T&T Ercan Airport şirketi ile birlikte bakanlığın ve hükümetin
çalışmalarını sürdüreceğini ifade etti.
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CHP’Lİ BAŞEVİRGEN’DEN BAKAN ŞİMŞEK’İN EKONOMİ TABLOSU
“ŞİMŞEK AÇLIĞI DA YOKSULLUĞU DA 2 KAT ARTTIRDI”

CHP Manisa Milletvekili Bekir Başevirgen, Hazine ve Maliye Bakanı Mehmet Şimşek’in göreve geldiğinden bu yana
ekonominin geldiği son durumu açıkladı. Enflasyonun düştüğü, ekonominin düzelmeye başladığı iddialarını sürekli dile
getiren Şimşek’i, rakamların yalanladığını belirten Başevirgen, “Şimşek göreve geldiğinde; 2 trilyon 200 milyar lira olan
vatandaşların bankalara borcu iki katına yükselerek 4 trilyon 15 milyar liraya çıktı. Yüzde 39,59 olan TÜİK enflasyonu
yüzde 42,12’ye yükseldi. 8 milyon 666 bin olan geniş tanımlı işsiz sayısı, 11 milyon 436 bin kişiye yükseldi. Şimşek’in göreve
geldiği 2023 yılı Haziran ayında 10 bin 373 lira olan açlık sınırı ise 2 katından fazla artarak 22 bin 131 liraya yükseldi”
dedi.

CHP Manisa Milletvekili Bekir Başevirgen, ekonomiyi düzeltme iddiasıyla göreve gelen Hazine ve Maliye Bakanı Mehmet
Şimşek’in, göreve geldiği günden bugüne kadar ki ekonomi karnesini kalem kalem hesapladı. Şimşek’in kötü ekonomi
politikalarının faturasını her fırsatta vatandaşa çıkarttığını belirten Başevirgen, konuya ilişkin bir açıklama yaptı.

ŞİMŞEK’İN GÖREVE GELDİĞİNDEN BU YANA
VATANDAŞIN BANKALARA BORCU 2 KATINA ÇIKTI

Geçinemeyen vatandaşların son çare olarak kredi ve kredi kartlarına sarıldığını hatırlatan Başevirgen, “Hazine ve Maliye
Bakanı Mehmet Şimşek 3 Haziran 2023 yılında göreve geldiğinde vatandaşların bankalara olan borcu 2 trilyon 200 milyar
liraydı. Ekonomiyi düzeltme iddiasıyla göreve gelen Şimşek’in bir buçuk yıllık görevi boyunca vatandaşın bankalara olan
borcu iki katına yükselerek 4 trilyon 15 milyar liraya çıktı” dedi.
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ŞİMŞEK GÖREVE GELDİĞİNDE ENFLASYON
YÜZDE 39,59’DU, 42,12’YE YÜKSELDİ

Vatandaşların enflasyon altında ezildiğine dikkat çeken Başevirgen, “Yüksek enflasyon altında ezilen vatandaş Şimşek
göreve geldiğinde tüm umudunu, Şimşek’in enflasyonu düşürmesine bağlamıştı. Ancak vatandaşların düşündüğü gibi
olmadı. Derin ekonomik kriz büyüyerek devam etti. Her açıklamasında enflasyonun düştüğünü, daha da düşeceğini ifade
eden Şimşek’i rakamlar yalanlıyor. Şöyle ki; Şimşek göreve geldiğinde yüzde 39,59 olan TÜİK enflasyonu, Ocak 2025
itibariyle yüzde 42,12’ye yükseldi” diye konuştu.

DOLAR, EURO, ALTIN FİYATLARI DA UÇUŞA GEÇTİ

Şimşek’in göreve geldiğinden bu yana işlerin Dolar, Euro ve altında da iyiye gitmediğini belirten Başevirgen,
“Vatandaşların bankalara borcu, yüksek enflasyonun yanı sıra Dolar, Euro ve altında da durum farklı değil. Vatandaşı
ilgilendiren her konuda olduğu gibi kurda da işler iyiye gitmiyor. Şimşek’in göreve geldiği Haziran 2023’te 20 lira 98 kuruş
olan dolar, bugün 35 lira 95 kuruşa, Euro 22 lira 60 kuruştan, 37 lira 30 kuruşa, gram altın ise bin 313 liradan, 3 bin 298
liraya yükseldi” ifadelerini kullandı.

ŞİMŞEK DÖNEMİNDE İŞSİZLİK DE ÇIĞ GİBİ BÜYÜDÜ

Gençlerin umudunu kaybettiği, hayallerini yurt dışında aradığı ülkemizde işsizliğin de çığ gibi büyüdüğünü söyleyen
Başevirgen, beyin göçünün önüne geçilemediğini belirtti. Gençlerin önündeki en büyük sorunlardan birinin işsizlik
olduğunu sözlerine ekleyen Başevirgen, “İş bulamayan, bulsa bile aldığı maaşla geçinemeyen gençlerimizin önündeki en
büyük sorunlardan biri olan işsizlik sorunu da Şimşek döneminde çözülemedi. Şimşek’in göreve geldiği 2023 yılında 8
milyon 666 bin olan geniş tanımlı işsiz sayısı, en güncel verilere göre 11 milyon 436 bin kişiye yükseldi” dedi.

ŞİMŞEK, AÇLIK VE YOKSULLUĞU 2 KAT ARTTIRDI

Şimşek’in ekonomi politikalarıyla vatandaşların açlık ve yoksulluk altında ezildiğine dikkat çeken Başevirgen, “İktidar her
fırsatta vatandaşın cebinden tasarruf etme yoluna giderken, vatandaş ise açlık ve yoksulluk sınırının altında çırpınmaya
devam ediyor. Şimşek’in ekonomi politikaları vatandaşa kaşıkla verdiği zammı, kepçeyle almaya yönelik devam ediyor.
Şimşek’in göreve geldiği Haziran ayında açlık sınırı 10 bin 373 lira, yoksulluk sınırı ise 33 bin 788 liraydı. 2025 yılına
geldiğimizde ise açlık ve yoksulluk sınırı korkutucu boyutlara ulaşmış durumda. Ocak ayı verilerine göre Şimşek’in göreve
geldiği günden bu yana hem açlık sınırı hem de yoksulluk sınırı 2 katından fazla arttı. Açlık sınırı 22 bin 131 liraya,
yoksulluk sınırı ise 72 bin liraya çıktı” diye konuştu.
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TÜBA Asl Üyes Prof. Dr. İzzet Özgenç’n başkanlığını yaptığı “Depreme Bağlı Olarak Ortaya Çıkan
Hukuk Sorunlar ve Çözüm Önerler Sempozyumu” 6 Şubat’ta Ankara Hacı Bayramı Vel Ünverstes
(HBV) ev sahplğnde başladı.

İki gün sürecek olan sempozyum; depreme bağlı olarak ortaya çıkan hukuki sorunları ele almak ve bunlara yönelik çözüm
önerileri geliştirmek üzere hazırlandı; özellikle afet yönetimi, idare hukuku, ceza hukuku, medeni hukuk ve sigorta hukuku
açısından depremin doğurduğu sorumluluklar detaylı şekilde inceleniyor. Ayrıca, geçmişte yaşanan depremlerden alınan
dersler ışığında mevzuatın değerlendirilmesi ve geliştirilmesi gibi konular da ele alınacak.

Program TÜBA Başkanı Prof. Dr. Muzaffer Şeker, Ankara HBV Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Naci Bostancı ve
Ankara HBV Üniversitesi Hukuk Fakültesi Dekanı Prof. Dr. İlhan Üzülmez konuşmalarıyla açıldı.
 
Sempozyumun ilk gününde Deprem ve Sebebiyet Verdiği Hasarlar’dan Mücbir Sebep Olarak Deprem’e toplam altı
oturumda 33 bilim insanı 24 başlığı masaya yatıracak. İkinci gün düzenlenecek 6 oturumda ise 29 bilim insanı ve yetkili 21
başlık hakkında konuşacak.

Depreme bağlı hukuk sorumluluklar masaya yatırılıyor

Başkan Şeker, Türkiye’nin deprem gerçeğinden kaçamayacağının, deprem hazırlıklı olmak mecburiyetinden kaçmanın
mümkün olmadığını ifade ederek sözlerine başladı. “Bu ve benzerleri dünyamız için ne ilk ne de son depremlerdir; kabul
etmeliyiz ki depremler doğal jeolojik ve sismolojik temelli bilimsel açıklamaları olan hareketliliklerdir. Depremin zamanını
farklı parametreleri kullanarak olasılık hesapları ile yaklaşık olarak belirlediğini beyan edenler olsa da mevcut bilimsel
teknolojilerin sağladığı imkanlar çerçevesinde tespit ve tayin etme mümkün değildir. Bu sebeple bizler de depremlerle
yaşamaya alışmak ve her daim hazırlıklı olmak zorundayız.” dedi. 
 
Hükümetler nezdinde yapılan ciddi tedbir paketleri özellikle AFAD ve Türk Kızılayı çerçevesinde şekillendirildiğine ve bu
konuda ciddi yatırımlar gerçekleştirildiğine dikkat çeken Şeker “Çalışmaların her birine yönelik olarak elbette olumlu ya da
olumsuz pek çok şey söylenebilir. Bütüncül bakıldığında dünyada bizim yaşamış olduğumuz gibi 11 ili kapsayan bu
büyüklükteki asrın felaketi sürecini yaşayıp bu denli çabuk toparlama sürecine girecek çok az devlet var. El birliğiyle, büyük
bir kararlılıkla oluşturulan kurullarla 11 ili restore etmek ve yeniden ülkeye, hayat kazandırmak için çok çalışma yapıldı.”
dedi. Kelimelerin artık kifayetiz olduğunu, giden canların geri gelmeyeceğini söyleyen Şeker, bundan sonrası için ise aynı
acıları tekrar yaşamamak için yapılacak çok şey olduğunu vurguladı. TÜBA’nın deprem döneminde en sıkıntılı sürecini
yaşadığını ifade eden Başkan Şeker “Öğrenci ve akademisyenlerin yanı sıra deprem sonrası üniversiteler kurtarma ekipleriyle
iş birliği içindeydi, yaralılara yardım ve lojistik destek konusunda üniversiteler can simidi niteliğindeydi, bizzat şahit oldum.
Üniversitelerin bu tür kriz durumlarında şehrin koruyucusu olarak güvenilir mekanlar oluşturması en önemli başlıklardan
bir tanesi. Altyapısı döşenmiş güvenli alanların afet durumlarında önemi ortaya çıkıyor. Bunu deprem sonrası üniversite
rektörleri, valilikler, kriz masaları ve idarecilerle yapmış olduğumuz görüşmelerde açıkça gördük.” dedi. 
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Fzksel olarak hasar Telaf edlyor ama ahlak dejenearasyon düzeltlemyor

Depreme karşı direnç geliştirmenin çok paydaşlı ve disiplinler arası bir anlayışla mümkün olacağını ifade eden Başkan Prof.
Dr. Muzaffer Şeker: “Deprem öncesi ve sonrası işlemlerde duyarsızlıklar nedeniyle oluşan can kayıplarından ve hasarlardan
tüm toplum katmanlarının az veya çok suçu olduğu bilinciyle konuya akademik ahlak, ticari ahlak, siyasi ahlak, hukuki
ahlak ve iletişim ahlakı başta olmak üzere tüm vatandaşlarımızın özeleştiri yaparak deprem hasarının ahlak depremiyle de
ilişkili boyutunun da değerlendirmede göz önünde bulundurulması gerekiyor. Fiziksel hasar ya da dejenerasyon
düzeltilebiliyor ama ahlaki açı yozlaşmanın yaralarını sarmak maalesef mümkün olmuyor. Yaşanılan deprem felaketi bizlere
bir kez daha afetlere müdahalenin afet yaşandıktan sonra değil, yaşanmadan önce risk azaltma çalışmaları ve gerekli
hazırlıkları yapmakla başladığını gösterdi. Bu nedenle, iyi bir imar planlaması ve doğru yapılaşma koşullarının sağlanması
kadar kapsamlı ve çağın gerekliliklerine uygun bir milli afet müdahale planı hazırlamak, özellikle de eğitim ve tatbikat
aşamalarını işler hale getirmek oldukça elzem hale gelmiştir. Deprem sonrasının önceden planlandığı, bireylerin gerekli
eğitimi aldığı ve toplumsal hazırlığın, duyarlılığın ve farkındalığın en üst seviyede olduğu sürdürülebilir bir afet yönetim
sistemiyle kayıplar ve hasarları azaltabilir ve depreme karşı direnç oluşturabiliriz.” şeklinde konuştu.

Mevzuat değerlendrlyor, yen önerler sunuluyor

Konuyu sağlıklı ele almak için bilim insanlarına düşen görevin hayati önem taşıyan “deprem”i, sadece mimar, mühendis,
yerel yönetim ya da müteahhitler çerçevesinde değil, çok yönlü ve gerçekçi biçimde değerlendirmek olduğuna dikkat çeken
Şeker “Bu hepimizin konusu, hepimizi ilgilendiriyor. Deprem öncesi, esnası ve sonrasında yapılması gerekenler de aslında
Milli Güvenlik Kurulu başta olmak üzere tüm devlet kurumları tarafından sistematik şekilde gözden geçirildi ve
değerlendirmeler güncellendi. Hukuki süreçlerle ilgili yapılması gereken başlıkları konusunda geçmişten bu güne kadar ders
çıkararak güncelleme ihtiyacı ortaya çıktı. Depremin gün yüzüne çıkardığı hukuksal sorumluluklar üzerine konuşacak,
eksiklerimizi, geliştirmemiz gereken yönlerimizi, teorik ve pratik anlamda yapmak zorunda olduklarımızı netleştirecek,
çözümlerimizi ortak akılla masaya koyacağız.” dedi.
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İletşm Lsansüstü Programlarında Yüzde 100’e Varan Burs Olanağı!

Yakın Doğu Ünverstes İletşm Fakültes, lsansüstü eğtmde YÖK ve YÖDAK onaylı
“Medya ve İletşm Çalışmaları”nın yanı sıra yen dönemde YÖDAK onaylı

“Gazeteclk” ve “Halkla İlşkler” le YÖK ve YÖDAK onaylı “Radyo, Televzyon ve
Snema” bölümlernde de yüzde 100 burs olanağı le kayıt almaya devam edyor.

Yakın Doğu Üniversitesi İletişim Fakültesi, pek çok bölümü ile yüksek lisans ve doktora başvurusu almaya devam ediyor.
Lisansüstü eğitimde YÖK ve YÖDAK onaylı “Medya ve İletişim Çalışmaları” programına öğrenci kabul eden Yakın Doğu
Üniversitesi İletişim Fakültesi, yeni dönemde YÖDAK onaylı “Gazetecilik” ve “Halkla İlişkiler” ile YÖK ve YÖDAK onaylı
“Radyo, Televizyon ve Sinema” bölümlerinde de yüksek lisans kaydı alıyor.
İletişim alanında kariyer yapmak isteyen lisans mezunları için önemli bir fırsat sunan programlar, güçlü bir akademik kadro
ile teorik ve uygulamalı dersleri içeriyor. Dijital medya, stratejik iletişim ve sektörel gelişmelere odaklanan lisansüstü
müfredatı ile öğrenciler, akademik ve profesyonel hayata donanımlı bir şekilde hazırlanacak. Alan dışından gelen adaylar ise
bilimsel hazırlık derslerini tamamladıktan sonra yüksek lisans eğitimine başlayabilecek. Ayrıca, öğrencilere yüzde yüze varan
burs olanakları sağlanarak akademik gelişimlerine destek verilecek.

Prof. Dr. Fevz Kasap: “Amacımız, öğrenclermz sektördek dönüşümlere uyum sağlayablen, güncel
blg ve becerlerle donanmış ve dünyada fark yaratacak lder letşmcler olarak hazırlamak.”

İletişim sektörünün hızla gelişen ve sürekli dönüşen bir alan olduğunu vurgulayan Yakın Doğu Üniversitesi İletişim
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Fevzi Kasap, “Amacımız, öğrencilerimizi sektördeki dönüşümlere uyum sağlayabilen, güncel
bilgi ve becerilerle donanmış ve dünyada fark yaratacak lider iletişimciler olarak hazırlamak” dedi.

İletişim alanındaki dinamik gelişmeleri yakından izlediklerini ve eğitim programlarını bu doğrultuda sürekli olarak
yenilediklerini belirten Prof. Dr. Fevzi Kasap, “Öğrencilerimiz dijital medya, stratejik iletişim, gazetecilik ve medya üretimi
gibi alanlarda derinlemesine bilgi edinirken, aynı zamanda sektöre yönelik uygulamalı derslerle kendilerini geliştirme fırsatı
bulacaklar” ifadelerini kullandı. Öğrencilerin sektördeki değişimlere ayak uyduracak donanımda yetiştirilmesine önem
verdiklerini belirten Prof. Dr. Fevzi Kasap, “Gelecekte iletişim dünyasında söz sahibi olmak isteyen gençlere modern eğitim
anlayışımız ile rehberlik etmeye devam edeceğiz” dedi.
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Çocuklarınızı fenomen dyetlernden uzak tutun!

Yakın Doğu Üniversitesi Hastanesi Pediatri Diyetisyeni Yrd. Doç. Dr. Taygun Dayı, sosyal medya platformlarında
popüler kişilerin önerdiği diyetlerin, çocukların ve gençlerin sağlığına zarar verebileceği uyarısında bulundu!

Yakın Doğu Üniversitesi Hastanesi Pediatri Diyetisyeni Yrd. Doç. Dr. Taygun Dayı; bireysel ihtiyaçlara ve tıbbi geçmişe
uygun şekilde planlanmış beslenme programlarının önemine vurgu yaparak, popüler diyetlerin çocuk sağlığı üzerindeki
olumsuz etkilerine dikkat çekti. Özellikle sosyal medya platformlarında popüler kişilerin önerdiği diyetlerin, çocukların
sağlığına zarar verebileceğini belirten Yrd. Doç. Dr. Taygun Dayı, özellikle ergenlik dönemindeki gençlerin bu diyetlerden
etkilenerek beden algılarında sorunlar yaşadığını ifade etti.

Popüler diyet modellerinin başında düşük karbonhidrat, yüksek yağ içeren ketojenik diyetler, düşük kalorili açlık diyetleri,
öğün yerine geçen tozlar ve içecekler, tek besin diyetleri ve detoks diyetlerinin geldiğini belirten Yrd. Doç. Dr. Taygun Dayı,
“Bu tarz diyetlerin kısa vadede ağırlık kaybı gibi sonuçları olsa da uzun vadede çocuklarda ciddi sorunlara yol açabiliyor”
dedi.

Uzun vadede çocuklarda; kas kaybı, metabolizma hızında azalma, besin öğesi yetersizlikleri, konsantrasyon bozukluğu, okul
başarısında düşüş, düşük tansiyon, düşük kan şekeri, yüksek kan yağları, sıvı kaybı gibi ciddi yan etkiler görüldüğünü
belirten Yrd. Doç. Dr. Taygun Dayı, “Ayrıca, bu diyetler ishal ya da kabızlık gibi sindirim sorunlarına da yol açabiliyor”
ifadelerini kullandı.

Anne babalar dkkat!

Anne ve babalara bu konuda önemli bir sorumluluk düştüğünü belirten Yakın Doğu Üniversitesi Hastanesi Pediatri
Diyetisyeni Yrd. Doç. Dr. Taygun Dayı, çocukları sosyal medyanın etkilerinden korumak ve sağlıklı beslenme alışkanlıkları
kazandırmak için bilinçli adımlar atılması gerektiğinin altını çizdi. Çocukların; bireysel gereksinimleri, tıbbi ve aile öyküsü
göz önünde bulundurularak, sağlıklı beslenme yöntemlerinin benimsenmesi gerektiğini ifade eden Yrd. Doç. Dr. Taygun
Dayı, ailelere seslenerek “Ergenlik döneminde; kadınlarda vücut ağırlığına yönelik hoşnutsuzluk, erkeklerde ise vücut
yapısına yönelik beğenmeme sıkça görülüyor. Bu tür sorunlarla karşılaşan çocuklar, çözüm arayışında sosyal medyayı
kullanabiliyor. Bu kaygıları taşıyan çocukların, sosyal medyada karşılaştıkları diyetleri uygulamaları engellenmeli.
Çocukların, bir diyetisyen tarafından değerlendirilmesi ve multidisipliner bir yaklaşımla sorunun çözülmesi yaşam kaliteleri
için son derece önemli” dedi.
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Grand Opera

*Burada her gün,
b�r tat�l h�kâyes�!

Planlarını Erteleme

Fırsatları Yakala



0 548 810 55 15  grandoperacy İskenderun Cd No:14, Girne 9000

Muhteşem konfor ve eşsiz hizmet anlayışıyla
Grand Opera, unutulmaz bir konaklama
deneyimi sunuyor. 

Modern tasarımlı odalar, lezzet dolu
restoranlar ve keyifli sosyal alanlarla hem iş
hem de tatil amaçlı seyahatlerinizde huzuru
ve rahatlığı bir arada bulacaksınız. 

Şehrin merkezine yakın konumu ve sunduğu
özel hizmetlerle Grand Opera, konuklarına
ayrıcalıklı bir deneyim vadediyor.

Peyzajlı bahçeler içindeki bu lüks otel 16.
yüzyıldan kalma Girne Kalesi'ne ve Türkiye
ana karasına seferler sunan feribot
iskelesine 2 km uzaklıktadır.

Ahşap zeminli sade ve modern odalarda düz
ekran TV, mini bar, balkon ve çay-kahve
malzemeleri bulunur. Oda servisi 7/24
sunulur.

Otopark ve rahat restoran/barda servis
edilen açık büfe kahvaltı ücretsizdir. Diğer
imkanlar arasında alakart restoran, kafe,
açık havada bar ve jakuzi yer alır. Ayrıca
birinde havuz başında bar bulunan iki açık
havuz da mevcuttur.

Kumarhanede masa oyunları ve slot
makineleri vardır.

Minimum konaklama süresi kuralları
uygulanabilir.



Görmen�z gereken yerler!
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Neuschwanste�n Şatosu
Neuschwanstein Şatosu (Almanca: Schloss Neuschwanstein, veya Neuschwanstein Kalesi, Almanya'nın en güneyinde,
Avusturya sınırına yakın Alp Dağları'nın eteklerindeki engebeli bir tepede yer alan 19. yüzyıldan kalma tarihi bir saraydır.
Bavyera'nın Svabya bölgesinde, Schwangau belediyesinde, Hohenschwangau Kalesi'nin de bulunduğu Hohenschwangau
köyünün yukarısında yer almaktadır. En yakın büyük kasaba Füssen'dir. Kale, Pöllat deresinin dar geçidinin üzerinde,
Alpsee ve Schwansee göllerinin doğusunda, Lech'in Forggensee'ye açılan ağzına yakın bir yerde bulunmaktadır.

O dönemde Bavyera hükümdarlarının ana ikametgâhı olan Münih Residansı, dünyanın en kapsamlı saray komplekslerinden
biri olmasına rağmen, Bavyera Kralı II. Ludwig, Münih'te maruz kaldığı kısıtlamalardan kaçma ihtiyacı hissetti ve Alplerin
uzak kuzey kenarlarındaki Neuschwanstein Sarayı'nı bir inziva yeri olarak ve aynı zamanda büyük hayranlık duyduğu
besteci Richard Wagner'in onuruna yaptırdı.

Ludwig, sarayın masraflarını Bavyera kamu fonları yerine kişisel servetinden ve geniş çaplı borçlanma yoluyla karşılamayı
tercih etti. İnşaat 1869 yılında başladı ancak hiçbir zaman tamamlanamadı. Kalenin kral için özel bir konut olarak hizmet
vermesi planlanmıştı ancak kral 1886 yılında öldü ve ölümünden kısa bir süre sonra halka açıldı. O zamandan beri 61
milyondan fazla insan Neuschwanstein Şatosu'nu ziyaret etti. Yaz aylarında günde 6.000 kişi olmak üzere yılda 1,3
milyondan fazla kişi ziyaret etmektedir.
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Konumu
Schwangau Belediyesi, Almanya'nın Bavyera eyaletinin güneybatı sınırında 800 m (2.620 ft) yükseklikte yer almaktadır.
Çevresi, güneydeki Alp dağlarının etekleri (yakındaki Avusturya sınırına doğru) ile kuzeyde karşılaştırıldığında düz
görünen tepelik bir manzara arasındaki geçişle karakterize edilmektedir. Orta Çağ'da üç kale köylere bakıyordu. Birinin adı
Schwanstein Kalesi'ydi. Ludwig'in babası Bavyera Kralı II. Maximilian, 1832 yılında kalıntılarını satın alarak yerine
Hohenschwangau Kalesi olarak bilinen konforlu neo-Gotik sarayı inşa ettirdi. 1837 yılında tamamlanan saray, ailesinin
yazlık ikametgâhı oldu ve büyük oğlu Ludwig (1845 doğumlu) çocukluğunun büyük bir bölümünü burada geçirdi.

Vorderhohenschwangau Kalesi ve Hinterhohenschwangau Kalesi, Schwanstein Kalesi'ne, yakındaki iki göle (Alpsee ve
Schwansee) ve köye bakan engebeli bir tepenin üzerinde yer alıyordu. Sadece bir hendekle ayrılmış olan bu kaleler bir salon,
bir kale ve müstahkem bir kule evinden oluşuyordu. 19. yüzyılda, ikiz Orta Çağ kalelerinden geriye sadece kalıntılar kaldı;
Hinterhohenschwangau'dakiler Sylphenturm olarak bilinen bir gözetleme yeri olarak hizmet veriyordu.
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Brandenburg Kapısı

Brandenburg Kapısı (Almanca: Brandenburger Tor) Almanya'nın Berlin şehrinin ana sembollerinden biridir. Hemen
kuzeyinde Reichstag bulunur. Soğuk Savaşboyunca, Reichstag Batı Berlin'de, Brandenburger Kapısı Doğu Berlin'de
bulunmuştur. Kapı 1788-1791 yılları arasında yapılmıştır.

Brandenburg Kapısı on iki sütuna, altı giriş kapısına ve altı çıkış kapısına sahiptir. Sütunlar, toplam beş yol oluşturur,
vatandaşların sadece dıştaki iki kapıyı kullanma hakları vardı. Ortadaki yol ise kraliyete ve önemli trafik geçişlerine
ayrılmıştı. Kapının en üstünde Quadriga vardır.

1806'dan sonra, Napolyon, Jena-Auerstedt Muharebesi'nde Prusya'yı yenince Quadriga'yı yerinden söktürdü ve Paris'e
götürdü. 1814 yılında Prusyalı General Ernst von Pfuel Napolyon'u yenip Paris'i ele geçirince Quadriga'yı geri aldı ve
Berlin'e geri getirdi; Quadriga'daki zeytin dalı, Demir Haç ile değiştirildi.

Naziler iktidara gelince, kapıyı sembol olarak kullanmaya başladılar. II. Dünya Savaşıboyunca kapı tahrip oldu ama
tamamen yıkılmadı. Doğu ve Batı Berlin hükûmetleri kapıyı restore ettiler fakat kapı 1961'e, Berlin Duvarı yapılana kadar
açılmadı.

1963 yılında, ABD başkanı John F. Kennedy Brandenburg Kapısı'nı ziyaret etti. 1980'de Batı Berlin belediye başkanı
Richard von Weizsäcker şöyle demişti: 

Brandenburg Kapısı kapalı durdukça, Almanların meselesi kalacaktır.

Richard von Weizsäcker daha sonra birleşme sırasında Almanya devlet başkanı oldu.

Kapı daha sonraları birleşmiş özgür Berlin'in sembolü oldu ve 22 Aralık 1989'de, Helmut Kohl Batı Almanya
Şansölyesi'yken yeniden açıldı.
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Köln Katedral�
Köln Katedrali (Almanca: Kölner Dom), Almanya'nın Köln kentinde bulunan tarihi katedral. Hristiyanlığın Katolik
mezhebi için açılmış bir ibadethanedir. 1248 yılında yapımına başlanan katedralin yapımı 632 yıl sürmüş ve 1880 yılında
hizmete açılmıştır. Gotik tarzdaki katedral 7000 m² alanda, 157 m'yi bulan yüksekliği ile Birleşmiş Milletler Eğitim, Bilim
ve Kültür Örgütü Dünya Mirası Alanları dizelgesinde yer alır.
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UNESCO Dünya M�rası
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M�n�atur Wunderland
Miniatur Wunderland ( Almancada " Minyatür Harikalar Diyarı " anlamına gelir ) , Guinness Dünya Rekorları'na göre
dünyanın en büyük model tren sistemidir .  Hamburg'daki tarihi Speicherstadt'ta yer alır ve Almanya'nın en popüler ve en
çok ziyaret edilen yerlerinden biridir.

Minyatür Harikalar Diyarı

Hamburg'un Speicherstadt semtindeki Minyatür Harikalar Diyarı

Sergide 12.000'den fazla vagonu olan yaklaşık 1.230 dijital kontrollü tren yer alıyor. Harikalar Diyarı ayrıca yaklaşık
4.300 ev ve köprü, 10.000'den fazla araç (bunların yaklaşık 350'si kurulumda bağımsız olarak hareket ediyor), 47 uçak ve
yaklaşık 290.000 figürle tasarlandı. Sistem, tekrarlayan bir gündüz-gece aydınlatma döngüsüne ve yaklaşık 500.000
yerleşik LED ışığa sahip. 7.000 m 2 (75.347 ft²) taban alanında, modeller 1.545 m 2 (16.630 ft²) kaplıyor. 
Aralık 2024 itibarıyla demiryolu, H0 ölçeğinde 16.491 m (54.104 ft) raydan oluşuyordu ve dokuz bölüme ayrılmıştı: Harz
dağları, hayali Knuffingen kasabası, Alpler ve Avusturya , Hamburg , Amerika , İskandinavya , İsviçre , Hamburg
Havaalanı'nın bir kopyası , İtalya ve Güney Amerika . Orta Amerika ve Karayipler ile İngiltere için bölümlerin inşası için
de planlama devam ediyor .
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günün k�tap öner�s�günün k�tap öner�s�
OKU ! OKU ! OKU !OKU ! OKU ! OKU !
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Sokrates'in Savunması (Grekçe: Άπολογία Σωκράτους, Apología Sokrátus), Yunan filozof Platon tarafından
yazılmış, Sokrates'in bir grup Atinalı tarafından kentin ilahlarına inanmaması ve gençlerin ahlakını bozması iddialarıyla
suçlanışı, Atina demokrasisi tarafından yargılanma ve cezalandırılma sürecini konu alan Sokratik diyalogdur. Yapıt,
Euthyphron ve Kriton ile birlikte bir üçleme oluşturur. Euthyphron mahkemenin hemen öncesini, Savunma yargılama
sürecini, Kriton ise yargılama sonrasını anlatır. Sokrates'in Savunması, Euthyphron adlı diyaloğun devamı niteliğindedir.  
Atina-Sparta arasındaki Peloponez Savaşı ve sonrasında binlerce insanın öldürülmesine veya sürgününe neden olan Otuz
Tiran'ın kovulmasının ardından MÖ 403 yılında Atina demokrasisi yeniden yapılanma sürecine girdi. Farklı kesimlerden
Atinalılar, genç nüfusunu kaybetmiş ve salgınlarla boğuşan kenti tekrar inşa edebilmek için birlikte çalışmaya başladılar.
Kentin yasaları revize edildi. Böyle bir dönemde yaşam tarzı "felsefe yapmak" olarak özetlenebilecek olan Sokrates;
soruları, eski hikmetleri bazen denetleyen, bazen çürüten sorgulayıcılığı ve Atina'nın önde gelenlerine yönelttiği eleştirileri
ile birçok düşman kazandı. Oligarşinin yerine demokrasi gelmiş olmasına karşın hâlen yeniden yapılanmaya çalışan Atina
demokrasisi; arkasında Otuz Tiran'ın kovulmasında etkin rol oynamış ve Atina ordusunda komutan olarak hizmet etmiş
olan Anytos ile Atinalı aristokrat Lykon ve Euthyphron Sokratik diyaloğunda hakkında silik bir delikanlı olarak söz
edilen Meletos adında bir genç tarafından "gençlerin ahlakını bozmak ve dinsizlik" suçlamalarıyla açılan dava sonucunda
500'ler Meclisi kararıyla 70 yaşındaki  Sokrates MÖ 399'da ölüme mahkûm edildi.
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GRAND OPERA
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